

13D10N Magical Eastern Europe

Germany. Austria. Hungary. Slovakia. Poland. Czech Republic

TOUR CODE : EEUN13

Tour Highlights

MEAL PLAN

10 BREAKFAST, 3 LUNCH, 10 DINNER

SPECIAL MEALS

AUSTRIAN SCHNITZEL PORK, HUNGARIAN FOLKLORE DINNER, PORK KNUCKLE, POLISH DINNER, ASIAN MEAL

4★ HOTEL THROUGHOUT

2N THERMAL HOTEL STAY IN BUDAPEST

ENTRANCES INCLUDED:

SWAROVSKI CRYSTAL WORLDS, SCHONBRUNN PALACE, AUSCHWITZ CONCENTRATION CAMP, RADEBERGER BREWERY



1 2 Overnight stay

○ Featured destinations

Day 1 SINGAPORE ✈ MUNICH

Meet up at Changi Airport before embarking on your long-haul journey to Munich, Germany.

Day 2 MUNICH – FUSSEN – INNSBRUCK (HOTEL D)

Upon your arrival, head to the charming town of Fussen to admire the exterior of Neuschwanstein Castle, one of Europe's most famous castles. Afterward, continue your journey to Wattens, where you can explore the enchanting Swarovski Crystal World, home to the world's largest crystal. Finally, make your way to Innsbruck for an overnight stay.

Day 3 INNSBRUCK – SALZBURG – HALLSATT – LINZ (B/D)

Head to Salzburg and explore the stunning backdrop of the iconic film "The Sound of Music." Stroll through the verdant gardens of Mirabell Palace while taking in the birthplace of Mozart at No. 9 Getreidegasse. As you continue your walking tour, venture into the Old Town of Salzburg to appreciate the blend of baroque and medieval architecture, and make a stop at the magnificent Residence Square, featuring its exquisite fountain. Next, embark on an adventure in the charming village of Hallstatt, nestled between salt mountains and a crystal-clear lake. In the evening, make our way to Linz.

Day 4 LINZ – VIENNA (B/SCHNITZEL PORK D)

After breakfast, option to join a tour to Český Krumlov, where you can immerse yourself in a remarkable UNESCO World Heritage site. Then, travel to Vienna for an exploration of Austria's capital. Visit Schönbrunn Palace, once the Habsburg residence, to admire its frescoed ceilings and crystal chandeliers. Don't forget your camera for the colorful Hundertwasser House! Following this, enjoy drive around the renowned Ring Road. The Ringstrasse will take you past magnificent Baroque architecture, including the State Opera House, City Hall, Parliament, and the Hofburg Imperial Palace. Conclude your tour at the breathtaking St. Stephen's Cathedral.

Day 5 VIENNA – PANDORF – BUDAPEST (B/ASIAN D)

This morning, travel towards the capital of Hungary—**Budapest**. On the way, make a stop at the **Designer Outlet Parndorf** for some shopping. You might also consider joining an optional Danube River cruise, which showcases the most captivating sights of Budapest. After a full day of sightseeing, check in at the Thermal Hotel, where you can find tranquility and unwind with a variety of spa and beauty treatments (at your own expense). This hotel offers outstanding facilities, making it one of the top spa destinations in Budapest.

Day 6 BUDAPEST (B/HUNGARIAN FOLKLORE D)

After breakfast, drive along the stylish boulevards on your way to **Heroes' Square**. Once across the river in **Buda**, stroll with a local guide through the charming medieval cobblestone streets of the **Castle District**. Here, you can visit **Matthias Church** and enjoy breathtaking views from the **Fisherman's Bastion**, overlooking the magnificent **Hungarian Parliament Building** and **St. Stephen's Basilica**. Take some time to explore the boutiques on **Vaci Street** or unwind at a sidewalk café. Tonight, enjoy a traditional **Hungarian folklore dinner**.

Day 7 BUDAPEST – DONOVALY – KRAKOW (B/L/POLISH D)

Today, we're on our way to **Krakow**. We'll cross the border into **Slovakia**, traveling through **Donovaly** and the breathtaking Tatra Mountains. As we journey to **Krakow**, we eagerly anticipate indulging in a delightful Polish dinner and unwinding.

Day 8 KRAKOW (B/L/ASIAN D)

Embark on a poignant journey through the haunting grounds of **Auschwitz Concentration Camp**, where the dark history of Nazi atrocities unfolded through forced labor, mass executions, and inhumane experiments on Jews. After a reflective lunch, consider an optional adventure to the enchanting **Wieliczka Salt Mine**, a UNESCO World Heritage Site. As you descend into its depths, you'll be captivated by 2 km of intricate tunnels, stunning chapels, and exquisite salt sculptures, alongside serene underground lakes and fascinating archaeological displays.

Day 9 KRAKOW – WROCLAW– DRESDEN (B/L/PORK KNUCKLE D)

Today, we're off to **Wrocław**, the historic capital of Lower Silesia in Western Poland. Stroll through the enchanting **Old Town of Wrocław**, a stunning area that showcases Baroque beauty, painstakingly rebuilt after WWII. Afterward, enjoy some leisure time at the lively Market Square, where you can savor local culinary delights at one of the many delightful restaurants that populate the square. This evening, relish a delicious pork knuckle dinner and settle in for the night in **Dresden**, Germany.

Day 10 DRESDEN – KARLOVY VARY – PRAGUE (B/ASIAN D)

After breakfast, take some time to explore **Dresden**. Be sure to admire the 'Procession of the Princes' mosaic on the **Saxon wall** of the castle. Next, visit a **local beer brewery** to immerse yourself in the brewing craft. In the 19th century, the first Radeberger Pilsner was created with the aim of being the best pilsner of its time. Enjoy the traditional hop beverage during a beer tasting. You might consider joining an optional tour to **Bastei** for the stunning rock formations of Germany. Then, continue your journey to **Karlovy Vary**, a spa town famous for its numerous thermal springs. Finally, spend the night in the capital of the Czech Republic – **Prague**, also known as **Praha**.

Day 11 PRAGUE – *MUNICH (B/D)

Discover **Prague** alongside a local guide as you delve into the wonders of the city. Experience the grandeur of the renowned **Prague Castle** and the spiritual emblem of the state, **St. Vitus Cathedral**. Visit the beautifully preserved **St. George's Basilica**, a prime example of Romanesque architecture, and explore the **Old Royal Palace**. Stroll across the iconic **Charles Bridge** and make your way to the Old Town, where you can marvel at the **Astronomical Clock**, one of the city's most prized treasures. Finally, conclude your day at **Wenceslas Square**, the lively social and commercial hub of Prague.

* Transfer to Munich if your flight is arriving and departing from Munich Airport.

Day 12 PRAGUE/*MUNICH ✈️ SINGAPORE (B)

After breakfast, spend the free at leisure till departure transfer to airport for your flight back to Singapore.

Day 13 SINGAPORE

Arrival in Singapore and we hope you have enjoyed your vacation with **Hong Thai Travel**. We look forward to seeing you again for your next tour

Remarks

- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
- * During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
- * Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

SEP 24 DAW



Day 1 新加坡 ✈️ 慕尼黑

在新加坡樟宜机场集合，乘坐长途航班飞往德国-慕尼黑。

Day 2 慕尼黑 - 富森 - 因斯布鲁克 (酒店晚餐)

到达后，前往迷人的富森镇，欣赏新天鹅堡的富力气派（外观），这座城堡是欧洲最著名的城堡之一。接着，前往瓦滕斯，探索迷人施华洛世奇水晶世界，这里拥有世界上最大的水晶。最后，入住因斯布鲁克酒店，结束今天的旅程。

Day 3 因斯布鲁克 - 萨尔茨堡 - 哈尔施塔特 - 林茨 (早/晚餐)

今早，前往萨尔茨堡，探索电影《音乐之声》的壮丽背景。在米拉贝尔宫的郁郁葱葱的花园中漫步，同时欣赏莫扎特的出生地——格特雷德巷9号。在继续徒步游览时，进入萨尔茨堡的老城区，欣赏巴洛克与中世纪建筑的完美结合，并停留在华丽的居住广场，欣赏那座精美的喷泉。接着，前往迷人的哈尔施塔特村，坐落在盐山与清澈湖泊之间。傍晚，前往林茨过夜。

Day 4 林茨 - 维也纳 (早/炸猪排晚餐)

早餐后，可以选择参加前往捷克克鲁姆洛夫，沉浸在这个令人惊叹的联合国教科文组织世界遗产地的历史小镇。然后，前往维也纳，探索奥地利的首都。参观曾是哈布斯堡王朝住所的美泉宫，欣赏其精美的天花板画和水晶吊灯。别忘了拍照记录五彩斑斓的亨德特瓦瑟之家！接着，沿着著名的环路（Ring Road）行驶，欣赏壮丽的巴洛克建筑，包括国家歌剧院、市政厅、议会和霍夫堡宫。最后，在令人叹为观止的圣斯蒂芬大教堂结束旅程。

Day 5 维也纳 - 潘多夫 - 布达佩斯 (早/亚洲晚餐)

今天早晨，前往匈牙利的首都——布达佩斯。途中在设计师折扣村（Designer Outlet Parndorf）停留购物。黄昏时刻，还可以选择参加一次多瑙河游船，欣赏布达佩斯最迷人景点。经过一天的观光后，入住温泉酒店，享受宁静时光，并可选择多种水疗和美容护理（自费）。酒店设施可说是布达佩斯完美的水疗胜地之一。

Day 6 布达佩斯 (早/匈牙利传统晚餐)

早餐后，驱车沿着时尚的林荫大道前往英雄广场。穿过河流对岸布达，和当地导游一起漫步在迷人的中世纪鹅卵石街道，探索城堡区。这里，参观马提亚斯教堂，并从渔人堡欣赏壮观的匈牙利国会大厦和圣斯蒂芬大教堂的美景。接着，在瓦茨街的精品店中闲逛，或选择咖啡馆的露天座位上放松享受其中。今晚，享用一顿传统的匈牙利民俗晚餐。

Day 7 布达佩斯 - 多诺瓦利 - 克拉科夫 (早/午/波兰晚餐)

今天，前往克拉科夫。沿途途径斯洛伐克，经过多诺瓦利和壮丽的塔特拉山。抵达克拉科夫，并享用美味的波兰晚餐，乐在其中。

Day 8 克拉科夫 (早/午/亚洲晚餐)

走进意义深远的旅程，探索奥斯维辛集中营的阴郁场所，感受纳粹暴行的黑暗历史，这里曾发生强迫劳动、大规模处决和非人道实验。午餐后，可以选择前往迷人的维利奇卡盐矿，这里是联合国教科文组织的世界遗产。深入地下，将被2公里的复杂隧道、华丽的教堂和精美的盐雕吸引，还有宁静的地下湖泊更有引人入胜的考古展览。

Day 9 克拉科夫 - 弗罗茨瓦夫 - 德累斯顿 (早/午/德国猪脚晚餐)

今天，前往弗罗茨瓦夫，波兰西部下西里西亚的历史首府。漫步在迷人的老城区，欣赏在这二战后精心重建的巴洛克风格建筑。随后，在热闹的广场享受闲暇时光，品尝广场上众多餐厅提供的当地美食。今晚，在德国德累斯顿安顿下来。其后，享用为大家准备美味的德国猪脚晚餐。

Day 10 德累斯顿 - 卡罗维发利 - 布拉格 (早/亚洲晚餐)

早餐后，利用一些时间探索德累斯顿。一定要欣赏城堡萨克森墙上的《王子游行》马赛克画作。接着，参观当地啤酒酿造厂，深入了解酿酒工艺。在19世纪，第一款拉德贝格皮尔森啤酒诞生，旨在成为当时最好的皮尔森啤酒。在品尝啤酒时，享受这种传统的饮品。之后，可以选择参加前往巴斯泰的可选旅游，欣赏德国神秘的岩石巨石群。然后，继续前往以众多温泉而闻名的卡罗维发利小镇。最后，在捷克共和国的首都布拉格过夜。

Day 11 布拉格 - *慕尼黑 (早/晚餐)

在当地导游带领下，揭开布拉格的神秘面纱。游览著名的布拉格城堡的宏伟和国家的精神象征——圣维特大教堂。也会参观保存完好的圣乔治大教堂，这是一座典型的罗曼式建筑，并探索古老的皇家宫殿。漫步在标志性的查尔斯桥上，前往旧城区，欣赏天文钟，这是城市最珍贵的宝藏之一。最后，在温塞斯拉斯广场结束您的一天，这里是布拉格热闹的社交和商业中心。

*如果您的航班是在慕尼黑机场到达和离开，将转移慕尼黑过夜。

Day 12 布拉格/*慕尼黑 ✈️ 新加坡 (早餐)

早餐后，自由活动，然后前往机场乘机返回新加坡。

Day 13 新加坡

抵达新加坡，希望您与康泰旅行社共享美好回忆，身心康泰。

注：*倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。
*重大活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
*行程顺序如有更改，恕不预先告知。
*中文行程若出现出入，将以英文版本为依据。

WROCLAW, POLAND

Magical Eastern Europe

HALLSTATT, AUSTRIA

DANUBE RIVER, BUDAPEST, HUNGARY

 **康泰旅行社**
HONG THAI TRAVEL